
Blossoming Spring Afternoon Tea
春日盛放下午茶

SAVOURIES 鹹點

Deep-fried Soft Shell Crab 脆炸軟殼蟹

Lukewarm Jumping Shrimp Bamboo Burger 鮮蝦竹炭漢堡

Foie Gras Terrine, Port Wine Jelly 法國鴨肝凍批伴砵酒啫喱

Caviar and Blinis 魚子醬及小煎餅

French Fries with Cajun Spices 香辣薯條

SWEETS 甜點

Black Sesame Cheesecake 黑芝麻芝士蛋糕

Classic Raisin Scones with Homemade Jam and Clotted Cream
經典英式提子鬆餅、自家製果醬及奶油忌廉

Baked Walnut Tart 核桃撻

Apple and Raspberry Mousse 蘋果紅桑子慕絲

Mango Napoleon 芒果拿破崙

Freshly Brewed Coffee or Selection of Fine Tea
即磨咖啡或各款茗茶

每位HK$268 per person
Included a Glass of House White Wine or House Red Wine

奉送指定紅白餐酒乙杯

• Subject to 10% service charge based on the original price 另收以原價計算之加一服務費
• The offer cannot be used in conjunction with other promotion discount offers or the claiming of Asia miles
此優惠不可與其他優惠同時使用或賺取「亞洲萬里通」里數

• Please inform your server of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern 
為閣下健康著想，如閣下對任何食物有過敏反應，請與服務員聯絡
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Fine Tea 茗茶

English Breakfast Tea 英式早餐紅茶

The refreshing and invigorating flavour of English Breakfast tea make it one of 

the most popular black teas to enjoy at any time or occasion, not just for 

breakfast.

經典調和風味，口感較為紮實飽滿，帶有阿薩姆紅茶的特殊麥香。

Earl Grey Tea 豪門伯爵紅茶

Light and fragrant, Earl Grey tea is infused with the delicate flavour of bergamot.

清新的口感，融入淡淡的佛手柑芬芳，最適合在午后時光用一顆閒適的心情細細

品嚐。

Pure Camomile 洋甘菊花草茶

Delivering a sweet and gentle flavour, Pure Camomile offers a fragrant and floral 

infusion. It is the ideal choice for those seeking a moment of tranquility.

清新芳香的洋甘菊，悠然芳香的味道，令人精神為之一振。

Pure Peppermint 薄荷葉花草茶

Awaken your senses with the fresh and invigorating Pure Peppermint. It offers a 

wonderfully cool and refreshing mint flavour.

充滿魅力的清涼香氣，清爽的口感增加提味，讓心情換上輕快的新衣。

Pure Darjeeling 大吉嶺紅茶

Renowned as one of the finest teas, Darjeeling stands out with its distinctive yet 

delicate flavour.

名列世界三大茗茶之一的大吉嶺被譽為「紅茶中的香檳」，金黃的茶色有著令人

回味無限的清淡果香。

Jasmine Green Tea 茉莉綠茶

Not only is Jasmine Green Tea naturally low in calories, but it also serves as a 

natural source of antioxidants.

馥郁潔淨的茉莉花瓣，展現自然清雅的芬芳，令身心為之怡然舒暢。

Coffee 咖啡

Freshly Brewed Coffee 即磨咖啡

Cappuccino 意大利牛奶泡沫咖啡

Espresso 濃縮咖啡

Latte 鮮奶咖啡
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